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Abstract (en)
The invention relates to a connection block for high transmission rates in telecommunications and data technology. The connection block 1 consists
of a plastic housing 2 and of metallic insulation piercing terminal contact elements 10 which are inserted in pairs, in at least two parallel rows, into
the housing 2 and have connected contact fingers 15 forming spring contacts 16. In order to reduce the capacitances between adjacent insulation
piercing terminal contact elements 10 and between adjacent pairs of insulation piercing terminal contact elements 10, and thus to improve the
crosstalk levels, the flat insulation piercing terminal contact elements 10 are formed only out of the base web 13 and the very narrow side webs 12
which enclose the contact slots 11 between them. The width of the contact fingers 15 is as small as possible. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Anschlußleiste für hohe Übertragungsraten in der Telekommunikations- und Datentechnik. Die Anschlußleiste
1 besteht aus einem Kunststoff-Gehäuse 2 und aus in mindestens zwei parallelen Reihen paarweise in das Gehäuse 2 eingesetzten, metallischen
Schneidklemm-Kontaktelementen 10 mit angeschlossenen, Federkontakte 16 bildenden Kontaktfingern 15. Um die Kapazitäten zwischen
benachbarten Schneidklemm-Kontaktelementen 10 und zwischen benachbarten Paaren von Schneidklemm-Kontaktelementen 10 zu verringern und
damit die Neben- bzw. Übersprechwerte zu verbessern, sind die flachen Schneidklemm-Kontaktelemente 10 nur aus den den Kontaktschlitze 11
zwischen sich einschließenden sehr schmalen Seitenstegen 12 und dem Basissteg 13 gebildet. Die Breite der Kontaktfinger 15 ist möglichst klein.
<IMAGE>
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